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 Борислав Новаковић из Народног покрета Србије изјавио је у Иза вести да "услови јесу
неравноправни", али да "неће бити равноправнији ако не учествују у процесу". На
питање која је процена била за излазак на изборе, одговара - "процена да не можемо
оставити на цедилу две трећине Србије".

  

Не би рекао, каже, да су направили компромис са СНС.

  

„И да и не. Компромис јесте у смислу да смо се борили за наше захтеве, да смо успели да
реализујемо сва три захтева. Потпуно је тачно да су они начелно прихватили сва три
захтева, тачно и, што нама не иде у прилог, временски оквир за имплементацију је врло
кратак и не гарантује да ће се до 2. јуна битно променити околности, али начелно је
прихваћено, идемо конкретно у реализацију“, каже он.

  

Данас се састаје комисија око бирачког списка, додао је.
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Осврнуо се и на поделу у доскорашњој коалицији Србија против насиља.

  

„Све до ове одлуке ми смо практично одлучивали већински. Имали смо магичну реченицу
када неко остане у мањини, каже ‘у реду, не делим ваш став, али ћу се приклонити ставу
већине’, до овога тренутка. Просто у овом тренутку можемо да бирамо – или да се
боримо или да одустанемо, или да будемо део институционалног процеса или да не
будемо“, каже Новаковић.

  

Истиче да морају „отворити простор даље борбе“.

  

„Или ћемо ући у тај фајт, морамо комбиновати и институционални и ванинституционални
притисак. Све врсте активизма ће ићи у истом правцу као што иде у институцијама.
Друштвени живот се уређује преко институција и закона, ако желимо да цивилизујемо,
уљудимо ову државу, у једном тренутку, тренутак када морате да седнете и
разговарате, како да политичка и правна структура у овој држави гарантује фер и
поштене изборе“, каже он.

  

Када имате диктаторски режим, указује, „морате напредовати корак по корак и освајати
слободу“.

  

„Да, услови су неравноправни, неће бити равноправнији ако не учествујемо у процесу.
Борба је једини начин да померимо границе слободе и створимо околности које ће бити
бар мало равноправније и створити могућност да победимо. Ово што радимо производи
ефекат, да ли производи онај ефекат по опсегу, динамици, квалитету решења који бих ја
волео, не, али жао ми је, очито живимо у Србији Александра Вучића и мораћемо имати
више стрпљења“, каже Новаковић.

  

Изговорио је реченицу која, како је рекао, „може зазвучати за београдски укус одвећ
новосадизовано“.
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„Овде се ствара атмосфера као да постоје само београдски избори. Централна тема је
да ли ће бити бојкотовани избори у Београду или не. За име Бога, излази цела
Војводина, зар је то чињеница коју треба прећутати, излази Ниш, Чачак, Ужице, Ваљево,
две трећине Србије, да ли треба две трећине Србије да лишимо могућности да гласају за
своје представнике? Не може тема Београда да потпуно баци у сенку и потцени и Нови
Сад и Чачак, Ниш, Суботицу, Ваљево, Сремску Митровицу, Зрењанин… Мислим да је
било важно да се у овај процес уђе, да улазећи у 82 локалне самоуправе
институционално оснажимо своју позицију, са институционалним оснажењем опозиције
наставимо своју борбу“, каже он.

  

Поновио је да су сва три њихова услова испуњена, али да је друга ствар да ли ће
постојати временски оквир.

  

„Ако смо 17. децембра, под врло неповољним условима у Новом Саду освојили 34 одсто,
ДСС добио шест одсто, то је укупно 40 одсто, па Нови Сад је пред падом, у Новом Саду
можемо да победимо СНС, и ја сад да кажем да одустајем, то није нормално“, каже он.

  

Иако је био један од главних заговарача бојкота 2020. године, каже да је тада била
нешто другачија клима.

  

„Били су гори услови, то је тренутак када је Вучић био у пуној снази, било је потребно
нешто да урадимо, после покрета Један од пет милиона, било је важно да политичари
изговоре ту реченицу, нису нам битни мандати, битно нам је да се са вама који сте
протестовали изборимо“, каже он.

  

На питање која је процена била за излазак на изборе, одговара „процена да не можемо
оставити на цедилу две трећине Србије“.

  

„Остаће без могућности да имају своје репрезенте, без битног капацитета у две трећине
Србије. Имали смо три услова, сва три су прихваћена, сад је само питање да ли ће и у
коликој мери покушати да у фази примене тога шутају лопту у аут и сведу све то на
минимум, на нама је да од тога направимо максимум“, каже.
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Формирали су, каже, изборни штаб и договрили се око слогана, основних порука,
основних тема…

  

„Ми као изборни штаб радимо све изборне радње и припремамо се да и у Београду и у
све 82 локалне самоуправе изађемо на изборе. Странке се увек припремају да изађу на
изборе, а не да не изађу“, истиче.

  

Како је рекао, не очекује од власти да буду реформатори.

  

„Немају еманципаторски потенцијал, па ће реформисати систем до тачке где можемо да
их победимо, па неће“, каже.

  

На питање у каквим су односима са доскорашњим партнерима из опозиције, каже „врло
коректним“.

  

„Последње што би ми пало на памет је да се препуцавамо и оптужујемо. Имамо само
аналитичко разилажење, пут према победи води на различите начине, идући према
победи можемо да је остварујемо на различите начине. Они сматрају да је у овом
тренутку бојкот прави начин, ми сматрамо да борба сада ствара већи капацитет да још
јаче притиснемо СНС“, каже он.

  

О могућности одлагања избора за јесен каже да мисли да је то „хипотетика“.

  

„Не постоји аргумент и чињенице, сем интуиције, ни на какву чињеницу то не може да се
ослони. Не бих рекао да смо опоненти, можда смо ривали, али идемо према истој тачки,
имамо исти циљ, али методе су нам другачије, ако је проблем метода, лако ћемо решити,
али је исти циљ“, каже Новаковић.

  

Мишљења је да постоје околности где могу играти на победу.
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„Да уђемо у парламент у Новом Саду, са резултатом који гравитира око 30 процената, у
Новом Саду је разуђена политичка ситуација, имаћете много група грађана, тренутно су
разговори да пробамо да направимо најширу могућу коалицију а да она има
конзистентност и логику“, каже Новаковић.

  

(Н1)
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